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Protokół Nr XLII/2022 

z sesji  Rady Gminy Kętrzyn  z  dnia  26 stycznia 2022  roku 
 

Data i godzina spotkania 26.01.2022 r.   godz. 11.00  
 

 Wójt Gminy Kętrzyn Pan Paweł Bobrowski 

Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz 

Inspektor ds. obsługi rady Pani Jagoda Pyrka 

Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego Pan Marek Lemieszek 

Radca Prawny Urzędu Pan Dariusz Bączek 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pan Robert Trusewicz 

Prezes GPK Karolewo Pan Krzysztof Tetfejer 

Inspektor ds. Oświaty Pani Anna Abramowicz 

Inspektor ds. promocji Pani Marta Szmyd 

Radni zgodnie z załączoną listą obecności 

Nieobecni : Radna Pani Renata Olechnowicz 
Radny Pani Agnieszka Mańkowska  

 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Juchniewicz stwierdziła, że na 15 radnych obecnych jest 13 
w związku z czym obrady są prawomocne. Nieobecni radni to Pani Renata Olechnowicz  Zbigniew oraz 
Pani Agnieszka Mańkowska. 
Przewodnicząca Rady Gminy przypomniała, iż sesja jest nagrywana i osoby w niej uczestniczące muszą 
liczyć się z tym, że materiał może zostać upubliczniony.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała proponowany porządek obrad: 
 
1/ Otwarcie posiedzenia           

2/ Stwierdzenie prawomocności obrad 

3/ Wybór sekretarza obrad 

4/ Sprawozdanie z działalności wójta w okresie między sesjami 

5/ Sprawozdanie z działalności Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego w Karolewie 

6/ Podjęcie uchwał : 

 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kętrzyn na lata 2022-2031 
a) odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym 

przez Wójta Gminy Kętrzyn  projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
na lata 2022-2031 

 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kętrzyn na 2022 rok 
a) przedstawienie projektu budżetu 
b) odczytanie opinii Komisji Budżetu i Uchwał w sprawie projektu budżetu na 2022 rok 
c) odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłozonym 

przez Wójta Gminy Kętrzyn projekcie uchwały budżetowej na 2022 rok 
d) dyskusja 
e) głosowanie 

 w sprawie  regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Kętrzyn 
 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok 

7/Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kętrzyn za 2021 rok 
8/ Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli wydatków poniesionych na opiekę nad 
zwierzętami w schronisku dla zwierząt w Pudwągach  
9/ Oświadczenia, stanowiska, apele 
10/ Interpelacje i zapytania radnych 
11/ Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
12/ Przyjęcie protokołu 
 - z sesji z dnia 29.12.2021 roku 
13/ Sprawy różne;  
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Wójt Gminy Kętrzyn Pan Paweł Bobrowski złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość i szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego, wynagrodzenia 
za godziny ponadwymiarowe, godziny doraźnych zastępstw za warunki pracy oraz wysokość i warunki 
wypłacania nagród dla nauczycieli szkół podstawowych prowadzonych przez gminę Kętrzyn, oraz 
projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację 
zadania w zakresie publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej Kętrzyn-Sławkowo 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Marzena Juchniewicz zaproponowała wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia apelu o niepodejmowanie działań wpływających 
na dyskryminowanie społeczności z powodów rasowych, religijnych, medycznych czy sanitarnych.  
 
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Marzena Juchniewicz poddała pod głosowanie przyjęcie 
proponowanych zmian.  
 
 
 
Wprowadzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość i 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego, 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe, godziny doraźnych zastępstw za warunki pracy oraz 
wysokość i warunki wypłacania nagród dla nauczycieli szkół podstawowych prowadzonych przez gminę 
Kętrzyn 
 
Przebieg głosowania : 
„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Katiuszyn Mirosława, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Tomasik Mirosław, Wyszomirski 
      Tomasz , Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, ,Żukowska Adriana , Dziemiela  
      Wiesław, Rutkowski Zbigniew 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych ; 

 
 
 
Wprowadzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi Kętrzyńskiemu na 
realizację zadania w zakresie publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej Kętrzyn-
Sławkowo 
 
Przebieg głosowania : 
„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Katiuszyn Mirosława, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Tomasik Mirosław, Wyszomirski 
      Tomasz , Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, ,Żukowska Adriana , Dziemiela  
      Wiesław, Rutkowski Zbigniew 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 
 
 
Wprowadzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia apelu o niepodejmowanie działań wpływających 
na dyskryminowanie społeczności z powodów rasowych, religijnych, medycznych czy sanitarnych.  
 
Przebieg głosowania : 
„za” : 7  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Katiuszyn Mirosława,  

   Tomasik Mirosław,  Pietkiewicz  Iwona, ,Żukowska Adriana, Rutkowski Zbigniew 
          „przeciw”  :  5 radnych ; Bukowska Barbara, , Dziemiela Wiesław, Juchniewicz Teresa, Kajcińska 
                             Leokadia, , Rodak Katarzyna 
  „wstrzymało się” : 1 radny : Tomasz Wyszomirski 
 
Radna Pani Serafina Biała zgłosiła wniosek o reasumpcje głosowania z powodu pomyłki podczas 
oddania głosu. 
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Przewodnicząca Rady Gminy wskazała, iż poddaje pod głosowanie wniosek radnej o zarządzenie  
zarządza reasumpcji. 
 
Przebieg głosowania (  wniosek o reasumpcje) 
„za” : 12  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Katiuszyn Mirosława, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Tomasik Mirosław,  
       Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, ,Żukowska Adriana , Dziemiela  
      Wiesław, Rutkowski Zbigniew 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   1 radny : Tomasz Wyszomirski 
 
Reasumpcja głosowania - Wprowadzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia apelu o 
niepodejmowanie działań wpływających na dyskryminowanie społeczności z powodów rasowych, 
religijnych, medycznych czy sanitarnych 
 
Przebieg głosowania ( reasumpcja) 
„za” : 12  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Katiuszyn Mirosława, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Tomasik Mirosław,  
       Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, ,Żukowska Adriana , Dziemiela  
      Wiesław, Rutkowski Zbigniew 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   1 radny : Tomasz Wyszomirski 
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad po zmianach. 
 
Przebieg głosowania : 
„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Katiuszyn Mirosława, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Tomasik Mirosław, Wyszomirski 
      Tomasz , Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, ,Żukowska Adriana , Dziemiela  
      Wiesław, Rutkowski Zbigniew 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 
 

Ad. pkt 3 Wybór sekretarza obrad 

 

Sekretarzem obrad  została Pani  Mirosława Katiuszyn. 

 

Ad. Pkt. 4 Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami 

 

Wójt Gminy Kętrzyn złożył sprawozdanie ze swej działalności w okresie między sesjami. 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o udzielenie szerszych informacji w zakresie planowanej 
budowy obwodnicy miasta Kętrzyn . 
 
Wójt gminy Kętrzyn Pan Paweł bobrowski wyjaśnił, zgromadzonym, iż po interwencjach i apelach 
naszych mieszkańców, patrząc w tej chwili na proponowany przebieg drogi, te uwagi zostały ujęte. 
Spotkanie to dotyczyło mechanizmu finansowania, bo w ramach tych 100 obwodnic w kraju, tutaj zostały 
przyznane środki wysokości 60 000 000 zł. Natomiast pozostaje kwestia pozostałych środków, czyli co 
najmniej drugie tyle. Przy obecnie rosnących cenach będzie to jeszcze dużo wkładu ze strony 
samorządu, czy też samorządów . Wójt podkreślił, iż 
Gmina Kętrzyn ma własne problemy, własne drogi do rozwiązania, do remontu i do przebudowy -  ciężko 
więc będzie znaleźć jakiekolwiek środki, żeby wesprzeć samorząd województwa przy budowie tejże 
obwodnicy. 
 
Radna Pani Beata Bohdanowicz poprosiła o informacje w zakresie pkt 24 i 32 sprawozdania 
dotyczących miejscowości popegeerowskich. 
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Wójt gminy Kętrzyn wyjaśnił, iż wcześniejszy nabór dla gmin popegeerowskich dotyczył oczywiście gmin 
na terenie których funkcjonowały Przedsiębiorstwa Gospodarki Rolnej, PGR-y. Był to nabór z Funduszy 
Inwestycji Lokalnych, gdzie aplikowaliśmy do Ministerstwa Spraw Wewnętrznych. W tej chwili nabór dla 
gmin popegeerowskich będzie się odbywał w ramach Polskiego Ładu, czyli wnioski będziemy składać 
do Banku Gospodarstwa Krajowego. 
Mamy tutaj 2 wnioski  - jeden do 5 000 000 drugi do 2 000 000 . Dodatkowo są też 3 wnioski w ramach 
Funduszu Inwestycji Strategicznych -  jeden do 5 000 000. Należy jednak spełnić warunek -  aby złożyć 
kolejne 2 wnioski, musi być  (w II edycji do 15 lutego ) złożony 1 wniosek do 5 000 000 zł. Wójt dodał, 
iż spotkanie również dotyczyło  pierwszego rozstrzygnięcia. Sama procedura też nie jest prosta. Jest 
obwarowana wieloma też i dokumentami na różnym momencie postępowania - trzeba informować, 
zawiadamiać Bank Gospodarstwa Krajowego itp. W spotkaniu również uczestniczyła pani skarbnik, jak 
i kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego gminy pan Marek Lemieszek. 
 
Radna Pani Beata Bohdanowicz spytała, czy można uzyskać więcej informacji o spotkaniu i wręczeniu 
czeku?  
 
Wójt Gminy Kętrzyn wyjaśnił, iż otrzymaliśmy czek w wysokości 250 000 zł i te środki mamy już na 
koncie - dotyczyło to okresu, w którym gmina, która wszczepiła procentowo jakby najwięcej 
mieszkańców otrzymywała nagrodę.  I miejsce to 1 000 000 zł ( gm. Barciany ),  drugie miejsce 500 000 
zł ( gmina Korsze), trzecie miejsce gmina wiejska Kętrzyn 250 000 zł,  
 
Radni spytali, czy brane pod uwagę były dane z całego województwa ? 
 
Wójt Gminy Kętrzyn wskazał, iż z tego co pamięta był to procent  populacji danej gminy. Poprosił o 
zweryfikowanie danych jakie były brane pod uwagę.  
 
Radny Pan Mirosław Tomasik spytał o dofinansowanie projektów z Polskiego Ładu – jakie to będzie 
dofinansowanie , w jakiej wysokości i jaki będzie wkład własny ? 
 
Wójt Gminy Kętrzyn wyjaśnił, iż  jeżeli chodzi o gminy popegeerowskie, tam dofinansowanie sięga 98% 
kosztów kwalifikowanych. Natomiast w pozostałych wnioskach w ramach inwestycji strategicznych - 
tutaj mamy podzielone zadaniami i do konkretnych zadań jest konkretne dofinansowanie, od bodajże 
95% dofinansowania do 80 proc. Wójt wskazał, iż uzupełniając informacje ze sprawozdania w 2020 roku 
wydaliśmy 179 decyzji o warunkach zabudowy, na cel publiczny 26, czyli łącznie 205. Natomiast w 2021 
roku decyzji o warunkach zabudowy – 270, cel publiczny 26, czyli łącznie decyzji 296. To pokazuje też 
i skalę tego co się dzieje w gminie jeśli  chodzi o budownictwo. 
 
 
Radny Pan Mirosław Tomasik spytał o spotkanie z dyrektorem Urzędu Pracy – jak będzie wyglądało 
zatrudnianie pracowników? 
 
Wójt Gminy wyjaśnił, iż informacje w powyższej sprawie przekaże w sprawach różnych.  
 

Ad.pkt. 4 Sprawozdanie z działalności Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego w Karolewie 

 

Prezes Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego w Karolewie Pan Krzysztof Tetfejer przywitał 
wszystkich zgromadzonych. Wyjaśnił, iż  w okresie międzysesyjnym : 
- Zarząd spółki wraz z radną panią Katarzyną Rodak oraz sołtysem panem Tadeuszem Deptułą wziął 
udział w spotkaniu mieszkańców miejscowości Windykajmy w sprawie funkcjonowania kanalizacji oraz 
przepompowni ścieków w miejscowości Windykajmy - sprawa dotyczyła niewłaściwego 
wykorzystywania linii kanalizacji co skutkowało awaryjnością przepompowni ścieków. Prezes GPK 
podziękował radnej oraz sołtysowi, gdyż spotkanie przyniosło należyte skutki i od tamtego czasu awarie 
na tej linii ustały. 
- wykonano prace naprawcze w obszarze dróg Nowa Różanka Kolonia, Stara Różanka, Ugiertowo 
- zakończono pierwszy etap rozbudowy odcinka sieci wodociągowej Karolewo-Kruszewiec poprzez 
wykonanie przewiertu pod drogą wojewódzką DW 592, czyli Kętrzyn-Giżycko. 
- zakończono remont pomieszczeń garażowych na terenie bazy spółki. 
- zakończono również prace remontowe, pomieszczenia przy hydroforni w Karolewie, jest to miejsce 
garażowania pojazdu typu WUKO oraz zainstalowano elektryczny układ grzewczy celem utrzymania 
dodatniej temperatury w tym pomieszczeniu, 
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- zakończono instalację zbiornika wody uzdatnionej na terenie SUW Martiany celem zabezpieczenia 
wymaganego poziomu rezerw wody, szczególnie w okresie letnim  
- dowieziono piasek do zimowego utrzymania ciągów komunikacyjnych w miejscowościach Wopławki, 
Karolewo, Biedaszki, Sykstyny, Langanki, Smokowo, Owczarnia, Nowa Wieś Kętrzyńska, Parcz, 
Martiany, Wilkowo, Stachowizna. 
-  zdemontowano nieczynną instalację centralnego ogrzewania budynku byłej szkoły w miejscowości 
Karolewo. 
- dokonano wymiany uszkodzonego przewodu zasilania przepompowni ścieków w miejscowości 
Wilkowo oraz wykonano nową szafę sterowniczą sterującą pracą przepompowni, 
- rozpoczęto prace modernizacyjne na terenie hydroforni w miejscowości Godzikowo polegające na 
wymianie jednej z pomp w zamian za urządzenie uszkodzone, pompę pozyskano z zasobów gminy. 
Ponadto ustalono konieczność wymiany, wymiany szafy sterowniczej,  
- przeprowadzono we współpracy z firmą Volvo, testy niskoemisyjnych elektrycznych pojazdów typu 
śmieciarka o ładowności 9 ton. 
- wykonano redukcję rozliczeń ryczałtowych w ramach istniejących 57 sztuk umów ryczałtowych, 
dokonano montażu 25 sztuk liczników poboru wody i zawarto nowe umowy na dostarczanie wody i 
odprowadzanie ścieków. 
-  podczas czwartego kwartału 2021 wykonano przeglądy roczne i pięcioletnie w zakresie budowlanym 
i kominiarskim we wszystkich lokalach gminnych, 
-  spółka zgłosiła wójtowi gminy Kętrzyn oraz Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej, 
konieczne zamknięcia 20 punktów poboru wody ze względu na brak realizacji wymaganych opłat za 
wodę, obecnie zrealizowano 4 odcięcia bez wznowienia dostaw wody, w 10 przypadkach uzyskano 
porozumienie w sprawie spłat zadłużenia, pozostało 6 punktów przeznaczonych do odcięcia dostaw 
wody,  
- w okresie między sesjami wydano 15 sztuk warunków technicznych. Dało to łącznie ilość 100 sztuk 
warunków technicznych podłączenia do sieci Wod-Kan wydanych w 2021 roku. 
 
 

 

Ad. Pkt. 4 Podjęcie uchwał 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kętrzyn na lata 2022-
2031 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Marzena Juchniewicz odczytała opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o przedłożonym przez Wójta gminy Kętrzyn projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2022-2032. 
  
Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz  wyjaśniła, iż  wieloletnia prognoza finansowa gminy Kętrzyn jest 
opracowana na rok bieżący, czyli na rok 2022 oraz na lata do 2031 roku -  to jest okres spłaty długu, 
który został zaciągnięty w latach poprzednich. Jest to dług z tytułu kredytów i pożyczek zaciągniętych w 
latach ubiegłych. Ponadto wieloletnia prognoza finansowa również przewiduje wykaz przedsięwzięć, 
które są do realizacji w latach 2022-2025 i to są przedsięwzięcia, które są kontynuowane - dotyczy to 
przedsięwzięcia, termomodernizacja budynku OSP w Karolewie, termomodernizacja Szkoły 
Podstawowej w Wilkowie, budowa przydomowych oczyszczalni ścieków na potrzeby świetlicy wiejskiej 
oraz budowa stacji uzdatniania wody w miejscowości Nowa Różanka, termomodernizacja budynku 
Urzędu Gminy 
oraz budowa remizy OSP Wilkowo i termomodernizacja, budynku Urzędu Gminy, remont dachu. 
Wieloletnia prognoza finansowa przewiduje przychody w kwocie 8 742 069 zł z tego z tytułu kredytów i 
pożyczek 2 246 000 zł, z nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych 4 245 998 zł oraz wolnych środków jako 
nadwyżki wolnych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu wynikającym, wynikających z 
rozliczeń kredytów pożyczek z lat ubiegłych w kwocie  2 250 071 zł, rozchody budżetu gminy w roku 
2022 przewidują spłaty z tytułu kredytów i pożyczek zaciągniętych w latach ubiegłych w kwocie 2 246 
000 zł i pokrycie deficytu budżetu 
w 2020 roku w kwocie 6 496 069 zł. Planowana kwota długu na koniec roku 2022 wynosi            20 020 
780 zł. Odnosząc się do opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej i punktu, który zauważa, że w latach 
2024–2031nieprawidłowo rozdysponowano nadwyżkę budżetową Skarbnik Gminy wyjaśniła, iż 
nadwyżka budżetowa planowana w latach 2024–2031 została w  projekcie uchwały wieloletniej 
prognozy finansowej, naprawiona i ta nadwyżka została przeznaczona na spłatę rat kredytów i pożyczek 
w tych latach 2024–2031.  
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Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
finansowej Gminy Kętrzyn poddając ją pod głosowanie.  
 
Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 
 

Nr XLII/209/2022 w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kętrzyn  

 
Przebieg głosowania : 
„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Katiuszyn Mirosława, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Tomasik Mirosław, Wyszomirski 
      Tomasz , Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, ,Żukowska Adriana , Dziemiela  
      Wiesław, Rutkowski Zbigniew 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kętrzyn na 2022 rok 
 
Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz wyjaśniła, iż projekt budżetu gminy Kętrzyn na 2022 rok 
przewiduje dochody w kwocie 58 418 937 zł, z czego dochody bieżące w kwocie 43 391 985 zł, a 
dochody majątkowe 15 026 952 zł, wydatki budżetu gminy w wysokości 64 915 006 zł z czego wydatki 
bieżące w wysokości 39 722 935 zł, a wydatki majątkowe w kwocie 25 192 071 zł.  Projekt budżetu na 
2022 rok zakłada wydatki inwestycyjne w wysokości 24 992 071 zł, z czego wydatki inwestycyjne, które 
są współfinansowane środkami z Rządowego Funduszu Polski Ład -  w kwocie 15 150 000, z czego 
środki rządowego funduszu Polski Ład 9 582 000 zł, projekt budżetu przewiduje również wydatki 
realizowane ze środków, które pochodzą z funduszy strukturalnych i funduszu spójności oraz innych 
środków pochodzących ze źródeł zagranicznych i te wydatki są w wysokości 8 594 424 zł. Zaplanowano 
również dochody i wydatki związane z zakresu administracji rządowej, zaplanowano przychody budżetu 
w kwocie 8 742 069 zł, z czego z tytułu kredytów w kwocie 2 246 000 zł, ze środków pochodzących z 
Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych w kwocie 4 245 998 zł i z wolnych środków jako nadwyżki 
wolnych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu wynikających z rozliczeń kredytów i 
pożyczek z lat ubiegłych w kwocie 2 250 071 zł. Deficyt budżetu gminy w 
2022 roku zakłada kwotę 6 496 069 zł i on zostanie pokryty z Rządowego Funduszu Inwestycji 
Lokalnych oraz wolnych środków na rachunkach bieżących budżetu. Zaplanowano również 
finansowanie przejściowego deficytu budżetu w celu utrzymania płynności finansowej w ciągu roku i ten 
finansowy przejściowy deficyt budżetu zaplanowano w kwocie 1 000 500 zł . Dodatkowo zaplanowano 
wcześniejszą spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek w kwocie 2 246 000 zł. Ustalono 
dochody w kwocie 69 500 zł z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz 
dochody z wpływów z części opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie 
hurtowym - jest to kwota 7000 zł, te dochody z powyższych tytułów zostały przeznaczone na wydatki, 
na realizację zadań określonych gminy, w programie profilaktyki rozwiązywania problemów 
alkoholowych - tutaj kwota 68 000 zł oraz na zwalczanie zadań w programie przeciwdziałania 
narkomanii - kwota 8500 zł. Zaplanowano dochody i wydatki z tytułu opłat i kar o których mowa w prawie 
ochrony środowiska, dochody w kwocie 9.000 zł i wydatki również 9.000 zł. Zaplanowano dochody i 
wydatki związane z realizacją ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminie, dochody w wysokości 
2 115 000 i wydatki również w wysokości 2 115 000 zł. Zaplanowano wydatki w kwocie 55 741 zł z tytułu 
poręczeń i gwarancji przypadających do spłaty w roku 2022 - są to poręczenia udzielone naszej spółce 
w Karolewie. Jest to ostatni rok planowania tych poręczeń, z tytułu tych poręczeń gmina nie poniosła 
żadnych kosztów, spółka wywiązuje się ze swoich zobowiązań samodzielnie. Zaplanowano również 
kwotę dotacji, które są udzielane z budżetu gminy. Zgodnie z załącznikiem nr 7 zaplanowano również 
dochody i wydatki związane z realizacją zadań, na podstawie porozumień i umów między jednostkami 
samorządu terytorialnego - są to zadania zaplanowane do współrealizacji z powiatem kętrzyńskim oraz 
na punkt katechetyczny na naukę religii zbioru Bethel -  dotacja przekazywana dla miasta Kętrzyn.  
Zaplanowano wydatki z tytułu funduszu sołeckiego - wydatki rzędu 622 000 zł, zaplanowano rezerwę 
ogólną, która wynosi 77 819 zł i rezerwę celową na zarządzanie kryzysowe w kwocie 122 181 zł. W 
projekcie uchwały budżetowej również wystosowano upoważnienia dla wójta -  są to upoważnienia do 
zaciągania kredytów i pożyczek, emitowania papierów wartościowych, finansowanie przejściowego 
deficytu, spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów, pożyczek oraz dokonywania zmian w budżecie 
innych niż w art. 257 ustawy o finansach publicznych. Ponadto w upoważnieniach również przekazano 
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wójtowi uprawnienia do przekazywania innym jednostkom organizacyjnym, jednostki samorządu 
terytorialnego do dokonywania przeniesień planowanych wydatków bieżących między rozdziałami i 
paragrafami- dotyczy  to dyrektorów szkół podstawowych i dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Kętrzynie. 
 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Uchwał Pani Iwona Pietkiewicz odczytała opinię komisji w sprawie 
przedstawionego projektu budżetu na 2022 rok. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Marzena Juchniewicz odczytała opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie przedłożonego przez Wójta gminy projektu uchwały budżetowej. 
 
Skarbnik gminy Pani Krystyna Kalisz odniosła się do odczytanej opinii RIO - wyjaśniła, iż  błędy 
rachunkowe zostały naprawione. Przy omawianiu projektu uchwały budżetowej również mówiła o 
zapisie dotyczącym dochodów I wydatków na sprzedaż napojów alkoholowych, to również zostało 
wyartykułowane i w treści uchwały wyraźnie zaznaczone, które dochody dotyczą sprzedaży hurtowej. 
Co zaś do wydatków wynikających z przepisów o drogach publicznych chciała zauważyć, że gmina 
Kętrzyn nie posiada ani dochodów ani wydatków dotyczących dróg publicznych – omyłka RIO.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Kętrzyn Pani Teresa Marzena Juchniewicz odczytała opinię Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetowego 
przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Kętrzyn na 2022 rok.  
 
Radna Pani Beata Bohdanowicz wyjaśniła, Komisja Skarg wniosków i Petycji pozytywnie opiniuje 
projekt budżetu na 2022 rok. 
 
Radna Pani Katarzyna Rodak poinformowała, iż Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt budżetu 
na 2022 rok. 
 
Radna Pani Barbara Bukowska poinformowała, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 
Środowiska pozytywnie opiniuje projekt budżetu na 2022 rok. 
 
Radny Pan Tomasz Wyszomirski poinformował, iż Komisja Rolnictwa i Usług pozytywnie opiniuje projekt 
budżetu na 2022 rok. 
 
Radna Pani Leokadia Kajcińska poinformowała, iż Komisja Oświaty pozytywnie opiniuje projekt budżetu 
na 2022 rok. 
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie.  

Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 
Nr XLII/210/2022 w uchwalenia 
budżetu Gminy Kętrzyn na 2022 rok   
 

Przebieg głosowania : 
„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Katiuszyn Mirosława, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Tomasik Mirosław, Wyszomirski 
      Tomasz , Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, ,Żukowska Adriana , Dziemiela  
      Wiesław, Rutkowski Zbigniew 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 

 

Projekt uchwały w regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Kętrzyn 
 
Prezes Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego w Karolewie wyjaśnił, iż z końcem zeszłego roku 
przygotowano w ramach ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu wody projekt regulaminu. Regulamin tej w 
formie został przedstawiony Radzie Gminy. Projekt regulaminu Rady Gminy Kętrzyn został wysłany do 
organu regulacyjnego Wody Polskie celem uzyskania opinii. W treści uzyskanej opinii znaleziono kilka 
zastrzeżeń, jak też sugestie ze strony organu regulacyjnego. Te opinie i sugestie zostały ujęte i treść 
regulaminu została przedstawiona - jest to już ostateczna postać regulaminu, która uwzględnia 
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wszystkie uwagi, zastrzeżenia jak również uzyskała pozytywną opinię prawną ze strony radcy 
prawnego.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie.  

 
 
 
Radni 13 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Nr XLII/211/2022 w sprawie 
regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie 
Gminy Kętrzyn   
 
 

Przebieg głosowania : 
„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Katiuszyn Mirosława, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Tomasik Mirosław, Wyszomirski 
      Tomasz , Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, ,Żukowska Adriana , Dziemiela  
      Wiesław, Rutkowski Zbigniew 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej pani Katarzyna Rodak odczytała treść proponowanego planu 
pracy.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod Radni 13 
głosami „za”  podjęli uchwałę 

Nr XLII/212/2022 w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy komisji 
Rewizyjnej na 2022 rok 
 

Przebieg głosowania : 
„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Katiuszyn Mirosława, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Tomasik Mirosław, Wyszomirski 
      Tomasz , Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, ,Żukowska Adriana , Dziemiela  
      Wiesław, Rutkowski Zbigniew 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 
 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość i szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego, wynagrodzenia 
za godziny ponadwymiarowe, godziny doraźnych zastępstw za warunki pracy oraz wysokość i warunki 
wypłacania nagród dla nauczycieli szkół podstawowych prowadzonych przez gminę Kętrzyn, 
 
Inspektor ds. Oświaty Pani Anna Abramowicz wyjaśniła, iż w związku z przeprowadzoną kontrolą przez 

Zakład Ubezpieczeń Społecznych oraz zaleceniami pokontrolnymi, należy w uchwale nr XXIX/190/ 

2009 zmienić zapisy w 2 paragrafach- są to zapisy, które mówią nam o płatnościach. Do tej pory był 

zapis, że dodatek wychowawcy klasy i opiekuna oddziału przedszkolnego wypłaca się za każdy 

przepracowany miesiąc z dołu. Zostało to zakwestionowane - należy  zmienić w systemie księgowania 

na zapis z góry i taka sama dyspozycja dotyczy § 8 ust. 3, gdzie dodatek dla opiekuna stażysty wypłaca 

się za każdy przepracowany miesiąc -  było z dołu i również zaleceniem jest z góry . To  są 2 bardzo 

ważne kwestie dotyczące płatności.  

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod Radni 13 
głosami „za”  podjęli uchwałę 
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Nr XLII/213/2022 w sprawie ustalenia 
regulaminu określającego wysokość i 
szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom dodatków 
motywacyjnego, funkcyjnego, 
wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe, godziny doraźnych 
zastępstw za warunki pracy oraz 
wysokość i warunki wypłacania nagród 
dla nauczycieli szkół podstawowych 
prowadzonych przez gminę Kętrzyn 
 

Przebieg głosowania : 
„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Katiuszyn Mirosława, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Tomasik Mirosław, Wyszomirski 
      Tomasz , Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, ,Żukowska Adriana , Dziemiela  
      Wiesław, Rutkowski Zbigniew 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 
 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację 
zadania w zakresie publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej Kętrzyn-Sławkowo 
 
Kierownik Referatu Pan Marek Lemieszek wyjaśnił,  iż  wzorem roku ubiegłego, gdzie był realizowany 
transport publiczny na tej trasie i w celu umożliwienia mieszkańcom miejscowości Sławkowo, Mała 
Nowa Wieś dojazdu do Kętrzyna, jak również młodzieży szkolnej i ze szkół średnich, także i w tym roku 
jest przygotowana propozycja, żeby tą komunikację publiczną utrzymać . 
 
Wójt Gminy Kętrzyn dodał,  iż  ta linia również funkcjonowała w roku 2021. Wskazał, iż   przekaże 
informacje ile nas to faktycznie kosztowało w 2021 roku – była to kwota 2380 zł .  
 
 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod Radni 13 
głosami „za”  podjęli uchwałę 

Nr XLII/214/2022 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej powiatowi 
kętrzyńskiemu na realizację zadania w 
zakresie publicznego transportu 
zbiorowego na linii komunikacyjnej 
Kętrzyn-Sławkowo 
 

Przebieg głosowania : 
„za” : 13  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Katiuszyn Mirosława, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Tomasik Mirosław, Wyszomirski 
      Tomasz , Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, ,Żukowska Adriana , Dziemiela  
      Wiesław, Rutkowski Zbigniew 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 
 
Ad.pkt 5 Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kętrzyn za 2021 rok 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Katarzyna Rodak złożyła sprawozdanie z działalności Komisji 
w roku 2021 .  
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Ad.pkt 6 Sprawozdanie z kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kętrzyn dot. wydatków 
poniesionych na opiekę nad zwierzętami w schronisku dla zwierząt w Pudwągach 
 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Katarzyna Rodak złożyła sprawozdanie z przeprowadzonej 
kontroli.  
 
 
Ad.pkt 7 Oświadczenia, stanowiska , Apele 
 
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, iż do Rady Gminy wpłynął projekt uchwały sejmiku 
województwa warmińsko – mazurskiego w sprawie uchwały antysmogowej. W związku z powyższym 
przygotowano apel w powyższej sprawie. Przewodnicząca odczytała treść apelu, o którym mowa.  
 
Pan Marek Lemieszek wyjasnił, iż projekt uchwały jest pisany dosyć trudnym prawniczym językiem. 

Wprowadza on szereg ograniczeń dotyczących eksploatacji urządzeń instalacji, w których następuje 

spalanie paliw, jak również ograniczeń dotyczących stosowanych paliw.  I tak, co do paliw proponowany 

jest zakaz stosowania węgla brunatnego, mułów węglowych, mieszanin paliw zawierających mniej niż 

85% węgla kamiennego, paliw niespełniających wymagań jakościowych określonych w rozporządzeniu 

ministra energii w sprawie wymagań jakościowych dla paliw stałych oraz paliw, dla których nie 

wystawiono świadectwa jakości, a także paliw zawierających biomasę stałą o wilgotności powyżej 20%. 

Dodał, iż są wskazane   mogą być stosowane. Tutaj jest kilka przedziałów dotyczących okresu oddania 

do użytkowania tej instalacji i tego, czy jest dostępność sieci gazowej czy jej nie ma - jeżeli jest dostępna 

sieć ciepłownicza lub gazowa, a instalacja jest zamontowana przed dniem wejścia w życie uchwały, to 

te kotły najwyższej klasy czyli piątej opalany paliwem węglowym, mogą być stosowane maksymalnie 

do końca 2034 roku. Niższe klasy -  trzecia i czwarta odpowiednio krócej - do końca lipca 2032, a poniżej 

trzeciej klasy do końca lipca 2029. Natomiast kotły piątej klasy opalane biomasą drzewną mogą być 

eksploatowane do dnia wyłączenia, czyli praktycznie jeśli ktoś nie zamierza zmieniać rodzaj instalacji, 

to one mogą być użytkowane bezterminowo. Jeżeli ktoś postanowi to zmienić,  będą go dotyczyły 

ograniczenia wynikające z tej uchwały - czyli będzie możliwe opalanie wyłącznie paliwem gazowym, 

gazem płynnym LPG lub lekkim olejem opałowym. To dotyczyło  instalacji oddanych do użytkowania 

przed dniem wejścia w życie uchwały - instalacje, które będą oddane do użytkowania po dniu wejścia 

w życie uchwały będą mogły być opalane wyłącznie tymi paliwami, które wprowadza projekt uchwały, 

czyli paliwo gazowe, gaz płynny LPG ich lekki olej opałowy - nie ma tych ograniczeń dotyczących 

okresów do kiedy mogą być eksploatowane instalacje opalane węglem czy biomasą. W przypadku 

braku dostępności sieci ciepłowniczej lub gazowej instalacje, które będą mogły być stosowane - 

ograniczenia są takie same jak w przypadku zanotowanych wcześniej przed wejściem w życie uchwały, 

czyli węgiel maksymalnie do 2034 roku dla kotłów klasy piątej i dla biomasy drzewnej bez ograniczeń              

( pod warunkiem spełnienia wymogów klasy piątej) oraz z zastrzeżeniem, że w przypadku, gdy podmiot 

który zajmuje się budową sieci gazowej z budową sieci, sieci ciepłowniczej udostępni te sieci, wówczas 

maksymalnie w okresie 10 lat będzie obowiązek przyłączenia się do tej sieci. A przez te 10 lat 

ograniczenia takie, jak w przypadku instalacji starych, zamontowanych przed wejściem w życie uchwały, 

czyli węgiel dla kotłów klasy piątej do 2034 roku maksymalnie, biomasa dla kotłów klasy piątej bez 

ograniczeń pod warunkiem, że są to instalacje, które już funkcjonują, a w przypadku zmiany nie będzie 

można ponownie tego samego rodzaju instalacji zamontować. Trzeba będzie przejść te paliwa 

preferowane, czyli paliwo gazowe, gaz płynny LPG i lekki olej opałowy. 

Przewodnicząca Rady Gminy zauważyła, iż temat jest  bardzo szczegółowy, zawikłany, ale pan 

kierownik przełożył to na język bardziej zrozumiały.  

Wójt Gminy Kętrzyn dodał, iż  idzie to w kierunku wykluczenia palenia w piecach przez naszych 

mieszkańców biomasą, czyli mamy tutaj na myśli drewno węgiel - gdzie większość naszych 

mieszkańców właśnie tym opala własne  domy. Pewnie jest to nieuniknione, natomiast nie teraz, nie w 

tej sytuacji ekonomicznej i gospodarczej. Wójt podkreślił, iż również wysłał swoje stanowisko, 

sprzeciwiające się podjęcie tejże uchwały. Zauważył, iż to nie jest ten moment, jeżeli chodzi gaz płynny 

LPG i olej. Jako przykład może podać opalanie budynku Urzędu Gminy – grudzień 2020 faktura za gaz 
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5 500 złotych, grudzień 2021 roku 26 000 zł. Wójt zaznaczył, iż nie jesteśmy też miastem. Jesteśmy 

gminą wiejską, gdzie rozproszenie struktury domów jednorodzinnych naszych mieszkańców jest 

rozległe.  

Przewodnicząca Rady Gminy ponownie odczytała stanowisko Rady Gminy w omawianym temacie, a 

następnie poddała je pod głosowanie.  

 
Przebieg głosowania : 
„za” : 12  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Katiuszyn Mirosława, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Tomasik Mirosław, Wyszomirski 
      Tomasz , Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, ,Żukowska Adriana ,  
      Rutkowski Zbigniew 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   1 radny : Wiesław Dziemiela 
 
 
Ad.pkt 8 Interpelacje i zapytania radnych 
 
Brak uwag. 
 
 
Ad.pkt 9 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
 
Brak uwag. 
 

Radny Pan Zbigniew Rutkowski opuścił Sesję Rady Gminy. 
 

 
Ad.pkt 10 Przyjęcie protokołów  
 
- z sesji z dnia 29 grudnia 2021 roku 
 
Przebieg głosowania : 
„za” : 12  radnych : Biała Serafina, Bohdanowicz Beata, Bukowska Barbara, Katiuszyn Mirosława, 

       Juchniewicz Teresa, Kajcińska Leokadia , Tomasik Mirosław, Wyszomirski 
      Tomasz , Rodak Katarzyna, Pietkiewicz  Iwona, ,Żukowska Adriana ,  
      Wiesław Dziemiela 

             „przeciw”  :   0 radnych ;  
  „wstrzymało się” :   0 radnych :  

 
 
Ad. pkt. 11 Sprawy różne 
 
1/ Radny Pan Mirosław Tomasik spytał o  spotkanie z panem dyrektorem urzędu pracy, jakie są środki 
finansowe, jakie są zamierzenia odnośnie pracowników robót publicznych , interwencyjnych czy też dla 
prac użyteczno-społecznych. 
 
Radca Prawny Pan Dariusz Bączek wskazał, iż chciałby przypomnieć, iż zapytania i interpelacje składa 
się  na piśmie w rozumieniu $ 24 ust. 6 u.s.g. do pani przewodniczącej.  
 
Wójt Gminy Kętrzyn wyjaśnił, iż na spotkaniu przedstawiono organizację prac w 2022 roku. Jeżeli chodzi 
o stopę bezrobocia w powiecie kętrzyńskim, to na grudzień 2021 roku jest to 17,2%. Województwo 8,5 
, w kraju 5,4. Jeżeli chodzi o bezrobotnych zarejestrowanych w gminie wiejskiej Kętrzyn, ogółem jest to 
532 osoby w tym kobiet 267. Z prawem do zasiłku 66 w tym kobiet 29. Jeżeli chodzi, natomiast o prace 
publiczne w roku 2022 przedstawia się to następująco:  mamy do dyspozycji 512 000 zł, czyli jest to 
około 160 osób / miesiąc,  53 osoby /  3 miesiące, 40 osób / 4 miesiące lub też 32 osoby/ a 5 miesięcy. 
Jeżeli chodzi o prace społeczno- użyteczne w 2022 roku – refundacja powiatowego urzędu pracy wynosi 
60% i do dyspozycji mamy 42 768 zł, - jest  to około 198 osób na miesiąc, czyli 19–20 osób na okres 
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10 miesięcy. Sołectw mamy 23, ale ich wielkość też jest nierówna.  Wójt zauważył, iż sugestia dotycząca 
zabezpieczenia miesięcy zimowych faktycznie jest słuszna i trzeba będzie to rozważyć.  
 
2/ Radny Pan Wiesław Dziemiela zauważył, iż  we wrześniu w imieniu mieszkańców  sołectwa Wopławki 
złożył wniosek o utworzeniu linii autobusowej Kętrzyn-Wopławki-Kętrzyn. Przypomniał, prosił Wójta o 
poparcie tego wniosku. Radny spytał, czy wniosek popierający wniosek mieszkańców został przez 
Wójta złożony ? 
 
Wójt Gminy Kętrzyn wyjaśnił, że taki wniosek nie został złożony. Wójt Gminy zauważył, iż chciałby 
uzupełnić dane ze sprawozdania w zakresie informacji dotyczącej konkursu „ rosnąca odporność”. Był 
to konkurs gdzie brano pod uwagę liczbę wyszczepień od 1 sierpnia do 31 października 2021 roku. 
Zajęliśmy trzecie miejsce -  czek w wysokości 250 000 zł. W terminie od 1 sierpnia do 31 października 
przyrost poziomu w pełni zaszczepionych mieszkańców gminy wynosił 8,8% co nam dało trzecie 
miejsce. Na dzień 31 października 2021 roku na terenie gminy było wyszczepionych 3577 osób, na 
dzień 26 stycznia 2022 roku, czyli na dzień dzisiejszy, jest to 3867 osób, czyli 47% populacji gminy w 
pełni zaszczepionych. Natomiast na dzisiaj minimum 1 dawką osób zaszczepionych jest  4023 . Procent 
był liczony w konkursie w stosunku do populacji w gminie. 
 
 
3/ Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, iż do biura rady wpłynęło sprawozdanie z realizacji 
programu przeciwdziałania pomocy rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2021–2025 
za rok 2021.Informacje przekazano drogą elektroniczną.  
 
Protokół zakończono i podpisano. Protokół zawiera 12 stron oraz 14 załączników. 
 
 
 

Protokołowała :              Przewodnicząca Rady Gminy  
 
 

    Inspektor ds. obsługi rady              Teresa Marzena Juchniewicz 
              Jagoda Pyrka   


